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PROJEKT 

 

 

 

 

 

RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr LXVII/2023 
 

z LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno VIII kadencji w dniu                                           

28 sierpnia 2023 r. w sali obrad Urzędu Gminy Gniezno 

 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 12 radnych. Nieobecny radny Łukasz 

Ciesielski, radny Patryk Dobrzyński oraz radna Kamila Butrymowicz.                         

 

 

 

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

2. Zastępca Skarbnika Gminy Gniezno – Marlena Wysocka, 

3. Sekretarz Gminy Gniezno – Hanna Wrzaskowska, 

4. Kierownik Referatu Gospodarki i Rozwoju – Robert Błoch. 
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Porządek obrad LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno: 
 

1. Otwarcie LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2023 r., 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 
2023-2030.  

3. Zakończenie obrad LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno.          
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Przebieg LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 28 sierpnia 2023 r. 

 

1. Otwarcie LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad 

 

Obrady LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 10.36. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Otwieram LXVII sesję Rady Gminy Gniezno. Sesja została zwołana 

na podstawie art. 20 ust. 3 – Dz. U. z 2023 poz. 40. 

Witam serdecznie Wójta Gminy Gniezno – Panią Marię Suplicką. Witam Panie i Panów Radnych. Witam 

pracowników Urzędu Gminy Gniezno. Witam osoby, które są na widowni – mieszkańców, strażaków. 

Witam wszystkie osoby, które obserwują transmisję naszej sesji w Internecie.  

Szanowni Państwo, według listy obecności na sali obecnych jest w tym momencie 12 Radnych. 

Nieobecny jest Radny Łukasz Ciesielski, Radny Patryk Dobrzyński i Radna Kamila Butrymowicz. 

Proszę o zalogowanie się do systemu głosowania. Dziękuję, w tym momencie jest osiągnięte quorum 

– podejmowane uchwały będą prawomocne. Jeżeli coś się będzie zmieniało w trakcie sesji to będę 

Państwa o tym na bieżąco informował.  

Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Gniezno – Pani Marii Suplickiej. Jest to sesja zwołana 

w trybie nadzwyczajnym, czyli ona de facto w tym momencie ogranicza się wyłącznie do debatowania 

nad dwoma uchwałami, które Pani Wójt przedłożyła Radzie. Oczywiście muszę Państwa zapytać czy 

ktoś z Państwa składa wniosek o zmianę porządku? Zawsze istnieje taka możliwość. W sytuacji kiedy 

wnioskodawcą jest Wójt, to Wójt musi wyrazić zgodę na zmianę porządku. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby wnioskować o zmianę porządku? Czy może Pani Wójt chciałaby zawnioskować? 

Nie widzę, w takim razie uznaję, że będziemy pracować zgodnie z porządkiem, który Państwo otrzymali 

w dniu zwołania sesji. Jeszcze raz powtórzę – jest to porządek tożsamy z wnioskiem, który złożyła Pani 

Wójt. 

Jeżeli nie ma pytań do tego punktu to zamykam punkt 1. Sesja jest otwarta, więc przechodzimy do 

punktu 2 – Podjęcie uchwał w sprawie… 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
   a) zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Będziemy zajmować się dzisiaj dwoma projektami – zmianą 

uchwały budżetowej na 2023 r. i WPF naszej gminy na lata 2023-2030. Obydwie uchwały będzie 

omawiała Zastępca Skarbnika Gminy Gniezno – Pani Marlena Wysocka. Zapraszam Panią Marlenę na 

mównicę. Sesja jest w trybie nadzwyczajnym, więc uchwały nie były opiniowane przez Komisję, stąd 

może będzie konieczność większego rozwinięcia tego projektu, ale to wyjdzie w trakcie. 

Proszę bardzo, Pani Skarbnik, oddaję głos. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Dzień dobry Państwu, witam Pana Przewodniczącego i całą 

Radę. Chciałabym przedstawić uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023.  

Tutaj zgłoszę od razu autopoprawkę i będę już tą uchwałę przedstawiała po autopoprawce. 

W uchwale Rady Gminy Gniezno w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023 wprowadza się 

następujące zmiany: 

dochodów budżetu na 2023 rok o kwotę 5 727 330,62 zł do kwoty 86 384 216,53 zł w tym: 

-  dochody bieżące zwiększa się o kwotę  4 358 974,40 zł do kwoty 66 189 245,12 zł, 

-  dochody majątkowe zwiększa się o kwotę 1 368 356,22 zł do kwoty 20 194 971,41 zł. 

2. Zwiększa się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2023 rok o kwotę 3 195 489,34 zł do kwoty 88 340 491,52 zł z tego: 
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-  wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 322 984,20 zł do kwoty 62 716 523,58 zł, 

-  wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 2 872 505,14 zł do kwoty 25 623 967,94 zł. 

3. W § 4. Określa się deficyt budżetu w wysokości 1 956 274,99 zł, który zostanie sfinansowany z 

wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy w kwocie 1 956 274,99 zł. 

4. W § 5 ust. 1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości  

5 308 274,99 zł z tytułu: 

- 3 708 274,99 zł - Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy, 

- 1 600 000,00 zł - Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym. 

5. W Załączniku Nr 1 „Dochody budżetu na 2023 rok” wprowadza się zmiany w sposób określony w 

załączniku Nr 1 do niniejszej uchwały. 

6. W Załączniku Nr 2 „Wydatki budżetu na 2023 rok” wprowadza się zmiany w sposób określony  w 

załączniku Nr 2 do niniejszej uchwały. 

7. W załączniku Nr 3 "Przychody i rozchody budżetu w 2023r." wprowadza się zmiany w sposób 

określony  w załączniku Nr 3 do niniejszej uchwały. 

8. W Załączniku Nr 4 do uchwały budżetowej „Wykaz zadań majątkowych na 2023 rok” wprowadza się 

zmiany w sposób określony  w załączniku Nr 4 do niniejszej uchwały. 

9. W Załączniku Nr 5 "Dotacje udzielone z budżetu Gminy Gniezno w 2023 roku" wprowadza się zmiany 

w sposób określony w załączniku Nr 5 do niniejszej uchwały. 

10. W załączniku Nr 8 "Dotacje i środki na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 

z udziałem środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt.2 i 3" wprowadza się zmiany w sposób określony 

w załączniku Nr 6 do niniejszej uchwały. 

Teraz uzasadnienie: 

Zmian dokonuje się poprzez: 

I. Zwiększenie w planie dochodów budżetu Gminy Gniezno na 2023 rok o kwotę 5 727 330,62 zł w tym: 

1. Dochody bieżące kwota 4 358 974,40 zł w tym: 

- kwota 24 973,50 zł w dz. 600 rozdział 60016 § 0950 -  wpływy z tytułu kar i odszkodowań wynikających 

z umów. 

- kwota 92 134 zł w dz. 756 rozdział 75618 -  opłata za zajęcie pasa drogowego oraz koszty upomnienia. 

- kwota -44 647,00 zł w dz. 758 rozdział 75801 § 2920 – subwencja ogólna część oświatowa. 

- kwota 4 187 525,00 zł w dz. 758 rozdz. 75802 § 2750 - Uzupełnienie subwencji ogólnej, 

- kwota 81 862,47 zł w dz. 758 rozdz. 75814 § 2030 - zwrot części wydatków wykonanych w ramach 

funduszu sołeckiego w 2022 r. 

- kwota 17 126,43 zł w dz. 801 - dofinansowanie w ramach projektu "Asystent ucznia ze specjalnymi 

potrzebami edukacyjnymi - pilotaż". 

2. Dochody majątkowe kwota 1 368 356,22 zł w tym: 

- kwota 782 850,14 zł w dz. 600 rozdz. 60016 § 6290 - dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg zadań: „Remont nakładki bitumicznej na drodze gminnej nr 287016P w m. Strzyżewo Smykowe, 

gm. Gniezno” w kwocie 261 211,99 zł oraz „Remont nakładki bitumicznej na drodze gminnej nr 

287034P – Al. Kasztanowa w m. Osiniec i Szczytniki Duchowne, gm. Gniezno” w kwocie 521 638,15 zł, 

- kwota 90 286,08 zł w dz. 758 rozdz. 75814 § 6330 - zwrot części wydatków wykonanych w ramach 

funduszu sołeckiego w 2022 r. 

- kwota 1 464,40 zł w dz. 758 rozdz. 75814 § 6680 - zmiana klasyfikacji dochodów z tytułu rozwiązania 

rezerwy na niewygasające wydatki, 

- kwota 495 220,00 zł w dz. 926 rozdz. 92601 § 6300 - dofinansowanie zadania Przebudowa istniejącej 

infrastruktury sportowej (bieżnia okólna, skocznia oraz rzutnia) przy szkole podstawowej w 

Szczytnikach Duchownych w ramach Programu Lekkoatletycznego realizowanego przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego. 
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II. Konieczność przeniesienia wydatków bieżących między paragrafami i rozdziałami oraz w ramach 

działu - w celu zabezpieczenia środków na sfinansowanie zaplanowanych działań oraz by uniknąć 

przekroczenia kwoty wydatków. 

III. Zmiany w planie wydatków majątkowych polegających na: 

- wprowadzenie nowego zadania "Remont nakładki bitumicznej na drodze gminnej nr 287016P w m. 

Strzyżewo Smykowe, gm. Gniezno" w kwocie 547 091,99 zł w dz. 600 rozdz. 60016 dofinansowanie z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 261 211,99 zł, 

- wprowadzenie nowego zadania "Remont nakładki bitumicznej na drodze gminnej nr 287034P – Al. 

Kasztanowa w m. Osiniec i Szczytniki Duchowne, gm. Gniezno" w kwocie 1 045 193,15 zł w dz. 600 

rozdz. 60016 dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 521 638,15 zł, 

- wprowadzenie nowego zadania "Przebudowa istniejącej infrastruktury sportowej (bieżnia okólna, 

skocznia oraz rzutnia) przy szkole podstawowej w Szczytnikach Duchownych" w kwocie 955 220,00 zł 

w dz. 926 rozdz. 92601 dofinansowanie w ramach Programu Lekkoatletycznego realizowanego przez 

Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego w kwocie 495 220,00 zł, 

- przeniesienie wydatków w kwocie 250 000 zł z zadania "Inwestycja w zakresie infrastruktury 

lekkoatletycznej" do zadania "Przebudowa istniejącej infrastruktury sportowej (bieżnia okólna, 

skocznia oraz rzutnia) przy szkole podstawowej w Szczytnikach Duchownych" jako wkład własny, 

- przeniesienie wydatków w kwocie 12 337,72 zł w zadaniu "Modernizacja kotłowni w budynku Urzędu 

Gminy Gniezno - wkład własny - "Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Gminy 

Gniezno" w ramach poddziałania 3.2.1 "Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków 

użyteczności publicznej" WRPO 2014+ dla budynku Urzędu Gminy Gniezno, adres. Al. Reymonta 9-11 

62-200 Gniezno, budynku przedszkola w Pyszczynie, adres Pyszczyn 22, 62- 200 Gniezno - Poprawa 

jakości energetycznej" z dz. 801 rozdz. 80104 § 6059 do dz. 750 rozdz. 75023 § 6059, 

- przeniesienie wydatków w kwocie 32 725,12 zł w zadaniu "Modernizacja kotłowni w budynku Urzędu 

Gminy Gniezno - wkład własny - "Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Gminy 

Gniezno" w ramach poddziałania 3.2.1 "Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków 

użyteczności publicznej" WRPO 2014+ dla budynku Urzędu Gminy Gniezno, adres. Al. Reymonta 9-11, 

62-200 Gniezno, budynku przedszkola w Pyszczynie, adres Pyszczyn 22, 62- 200 Gniezno - Poprawa 

jakości energetycznej" z dz. 801 rozdz. 80104 § 6057 do dz. 750 rozdz. 75023 § 6057 

- zwiększenie wydatków w ramach wkładu własnego do zadania "Modernizacja kotłowni w budynku 

Urzędu Gminy Gniezno - wkład własny - "Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej Gminy 

Gniezno" w ramach poddziałania 3.2.1 "Kompleksowa modernizacja energetyczna budynków 

użyteczności publicznej" WRPO 2014+ dla budynku Urzędu Gminy Gniezno, adres. Al. Reymonta 9-11, 

62-200 Gniezno, budynku przedszkola w Pyszczynie, adres Pyszczyn 22, 62- 200 Gniezno - Poprawa 

jakości energetycznej" o kwotę 250 000 zł w dz. 750 rozdz. 75023, 

- wprowadza się dotację dla OSP Mnichowo na dofinansowanie zakupu średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego w kwocie 75 000 zł w dz. 754 rozdz. 75412. 

IV. W § 5 ust. 1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów  budżetu  w wysokości  

5 308 274,99 zł z tytułu: 

- 3 708 274,99 zł - Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy, 

- 1 600 000,00 zł - Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym 

V. Zwiększa się ustaloną w § 6 ust. 1 łączną kwotę dotacji udzielanych z budżetu Gminy                         dla 

jednostek sektora finansów publicznych o kwotę 75 000,00 zł do kwoty 2 231 982,83 w tym: 

- w dz. 754 rozdz. 75412 § 6230 zwiększa się wydatki o kwotę 75 000,00 zł do kwoty 75 000,00 zł - 

dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych jednostek nie zaliczanych do sektora finansów publicznych - dotacja dla OSP Mnichowo 

na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego (dofinansowanie). 
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- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie tej pierwszej uchwały. 

Otwieram dyskusję nad tym projektem, proszę o zadawanie pytań. Proszę bardzo, Pani Radna Maria 

Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Z toku słów trudno wywnioskować dokładnie jeżeli chodzi o rozbudowę 

tego obiektu lekkoatletycznego. Przenoszone są pieniądze, a czy zwiększył się wkład własny gminy? 

Czy dostaliśmy dofinansowanie? Chyba tak, z tego wynika. Czy zwiększył się wkład własny gminy? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: To 250.000,00 zł było przenoszone, ponieważ zmieniła się 

nazwa tego zadania, dlatego ten wkład własny 250.000,00 przenieśliśmy na inne zadanie z tą nową 

nazwą jako ten wkład własny. 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli 250.000,00 zł to wkład własny, tak? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Łącznie wkład własny zwiększa się też. Dotację dostaliśmy 

495.220,00 zł.  

 

- Radna Maria Brykczyńska: O ile się zwiększa wkład własny? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: O 210.000,00 zł. Zmiana jest o kwotę 460.000,00 zł. 

250.000,00 zł już mieliśmy, czyli jeszcze 210.000,00 zł. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Jeszcze musimy dodać? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Tak. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli to jest 50%? 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Ponad.  

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Troszeczkę wkład własny jest mniejszy niż 50%, bo 

dofinansowanie mamy 495.000,00 zł, a tam jest 460.000,00 zł wkładu własnego. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan Radny Marian Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dziękuję bardzo. Mamy Pana Kierownika na miejscu i chciałbym zapytać 

Pana Kierownika jaki będzie zakres tej inwestycji. Robimy wszystko od podstaw czy jak to będzie 

wyglądało? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Dzień dobry Państwu. Głównym, że tak powiem, zadaniem jest bieżnia 

lekkoatletyczna, jednak to jest końcowa część tej inwestycji, ponieważ przy takich inwestycjach 

sportowych przede wszystkim podstawową rzeczą jest przygotowanie terenu, czyli odpowiednie 

zagospodarowanie tego co już jest poprzez roboty ziemne. Dopiero na samym końcu, docelową i myślę, 

że najdroższą częścią tej inwestycji jest samo wyłożenie tej nawierzchni lekkoatletycznej.  

To jest główne zadanie, czyli roboty ziemne na terenie plus montaż tej nawierzchni. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Jaka to będzie nawierzchnia? Jakie prace tam są przewidziane? Jaka 

będzie szerokość tej bieżni? Żebyśmy coś więcej wiedzieli, Panie Kierowniku. 
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- Kierownik Robert Błoch: Musiałbym spojrzeć w specyfikację. Z głowy Panu wszystkich parametrów 

technicznych nie podam w tej chwili. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Mam zgłoszenie Pana Radnego Jakuba Fryzy. To jest Radny z tego 

terenu. Chciał Pan się odnieść do tego? Proszę bardzo, udzielam głosu. 

 

- Radny Jakub Fryza: Dziękuję bardzo. Bieżnia planowana według tego projektu, który został złożony 

do Urzędu Marszałkowskiego, jest w miejscu boiska, na którym aktualnie znajduje się bieżnia 

wykonana z bodajże szlaki tak zwanej, którą wiele lat temu mieszkańcy w czynie społecznym 

zorganizowali, zrobili. Teraz pojawiła się możliwość, szansa – też miasto Gniezno z tego skorzystało – 

postawienia bieżni lekkoatletycznej, która będzie zgoda z normami Polskiego Związku 

Lekkoatletycznego. Z tego co pamiętam, ma to być przynajmniej na 4 tory wraz z wydłużeniem prostej 

100 m od strony pola; wykonana z materiału – trudno mi powiedzieć jak on się dokładnie nazywa, 

natomiast warunkiem programu było to, że musi być to materiał, który spełnia te wymogi Polskiego 

Związku Lekkoatletycznego. Dodatkowo ma być postawiony także skok w dal, a także rzut kulą na 

terenie, który od paru lat jest przerabiany, robiony – całe to boisko wraz z placem zabaw. 

Te rzeczy, które tam są, nie zostaną w żaden sposób zlikwidowane czy zniszczone tylko po prostu będzie 

to uzupełnione, dodane o większe możliwości rozwoju sportowego dzieciaków. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Radny. Udzielam głosu – Pani Radna Agnieszka 

Rzempała-Chmielewska. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Zanim przejdę to pytania to tylko tak reasumując - 

inwestycja 1.200.000,00 zł, 500.000,00 zł dostajemy od marszałka i 700.000,00 zł to jest nasz wkład 

własny. To jest więcej niż 50%. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Wynika ta zmiana, bo było kilka postępowań, Panie Kierowniku, 

tak? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja tylko chciałam tutaj doprecyzować. Chciałam zapytać o 

wydatki na wóz strażacki. Pamiętam, że jeszcze niedawno padło pytanie na tej sali - nieobecna Radna 

Butrymowicz o to pytała. Pani Wójt nic nie odpowiedziała, a tu się okazuje, że mamy sesję 

nadzwyczajną i zmieniamy. Można więcej szczegółów otrzymać na tej temat? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Przewodniczący, ja poproszę o udzielenie głosu reprezentantom OSP 

Mnichowo. To są wnioskodawcy o zabezpieczenie środków i zakup. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Oczywiście. Czy przedstawiciele są gotowi do tego, żeby coś 

powiedzieć? 

 

- Marta Jankowska: Witam serdecznie, Marta Jankowska – Prezes OSP Mnichowo. Zwróciliśmy się z 

wnioskiem o dofinansowanie do średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego w związku z chęcią 

rozwoju OSP Mnichowo oraz zwiększenia możliwości jednostki. Jesteśmy po wstępnych oględzinach 

auta, które nas zainteresowało. Jest to średni używany GBA MAN za kwotę 250.000,00 zł. Dane 

techniczne wozu to: rok produkcji 2006, napęd 4x2, przebieg 66 tys., zbiornik wody 3000 l, zbiornik 

piany 200 l, wbudowana autopompa, skrzynia biegów manualna.  

Wystąpiliśmy już z prośbą do zaprzyjaźnionych firm o wsparcie w zakupie, jednak wiadomo, że w tak 

krótkim czasie nie jesteśmy w stanie uzbierać pełnej kwoty, dlatego zwróciliśmy się z prośbą.  
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Proponowany przez nas sposób finansowania to środki ze sprzedaży obecnego samochodu Lublina 

wraz z przyczepą – tu szacujemy, że to będzie kwota 40-50.000,00 zł; środki zdjęte z planu budżetu 

gminy, darowizny oraz budżet gminy. Poproszę skarbnika o przedstawienie środków jakie zdążyliśmy 

uzbierać na tą chwilę, żeby Państwo też mieli obraz, że od momentu wpłynięcia wniosku, czyli to był 

24 lipiec, do dzisiejszego dnia ile nam się udało uzbierać. 

 

- Jakub Nowak: Dzień dobry, Jakub Nowak z tej strony – Skarbnik OSP Mnichowo. Na tą chwilę mamy 

kilka firm, które podarowały nam darowizny. Jest to firma Bakara, od której uzyskaliśmy 5.000,00 zł; 

firma pana Zbyszka Filipiaka AR-TOR 3.000,00 zł; pan Dominik Kozłowski przekazał nam 1.000,00 zł; 

firma Agma-Rol 1.500,00 zł; firma pana Pacholczyka 8.000,00 zł. Mamy również fundusze sołeckie,  

w tym z sołectwa Mnichowo 3.000,00 zł, z sołectwa Dalki 1.000,00 zł. Czekamy jeszcze za darowiznami 

i odpowiedziami na pisma, które złożyliśmy do Nadleśnictwa Gniezno, Nadleśnictwa Czerniejewo, firmy 

Dozór, firmy Bovelli i firmy Spin. Jest jeszcze darowizna od firmy Chem-Glas 5.000,00 zł oraz od firmy 

Sanok 2.000,00 zł. Fundusz OSP ze środków gminy - byśmy chcieli przenieść po prostu te pieniądze, 

czyli z remontowego, który wynosi 19.000,00 zł, zakupy to jest 10.640,00 zł plus fundusz ze Starostwa 

1.875,00 zł; usługi 12.872,00 zł, dotacje 3.000,00 zł. Łączna suma, którą z tymi darowiznami, 

funduszami sołeckimi oraz z tym funduszem OSP ze środków gminy mamy łącznie to jest 76.500,00 zł.  

 

- Marta Jankowska: Jeszcze dopowiem, że płatność możliwa jest w dwóch transzach. Firma jest z 

Torunia i jesteśmy z firmą dogadani tak, że na ten rok możemy wpłacić jak najwięcej byśmy chcieli. 

Planujemy, że to będzie 125.000,00 zł, a pozostała kwota będziemy w przyszłym roku. Również w 

przyszłym roku chcemy przeznaczyć środki z budżetu gminy przeznaczone na OSP Mnichowo na zakup 

właśnie tego samochodu i oczywiście tylko zostawimy pieniądze na przeglądy, które muszą zostać 

zrobione oraz paliwo. 

  

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A mogłaby Pani to jeszcze raz podsumować? 250.000,00 zł 

kosztuje samochód, tak? 

 

- Marta Jankowska: Tak. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: 75.000,00 zł będzie z budżetu? 

 

- Marta Jankowska: Tak. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ile zebraliście w sumie? 

 

- Marta Jankowska: Na chwilę obecną 76.500,00 zł. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: No to 150.000,00 zł, czyli jeszcze 100.000,00 zł. A ta reszta 

100.000,00 zł? 

 

- Marta Jankowska: Sprzedaż Lublina 50.000,00 zł, wnioski do pięciu sołectw, liczymy też na pomoc 

właśnie sołectw oraz jeszcze innych firm. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Czyli brakuje 50.000,00 zł jeszcze? 

 

- Marta Jankowska: Tak, ale jeszcze dodatkowo planujemy, że w przyszłym roku jeszcze będą te środki 

z budżetu gminy przeznaczone na OSP Mnichowo. Tutaj uzbieraliśmy w tym roku 47.000,00 zł, bo 
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jakichś zakupów dużych nie robiliśmy, także planujemy, że również przyszły rok będzie hojny i równie 

duże będą środki w przyszłym roku. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Pytanie do Pani Skarbnik. Czy umowa przewiduje takie 

możliwości, że np. kupujemy samochód o wartości 250.000,00 zł z czego płacimy część w tym roku,  

a część w przyszłym? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: To będzie tylko tutaj dotacja od nas, z tym że u nas będzie 

dotacja w wysokości 150.000,00 zł, bo 75.000,00 zł jest na ten rok, natomiast zmiana uchwały 

dotyczącej WPF też przewiduje jeszcze 75.000,00 zł środków z Urzędu Gminy w przyszłym roku, czyli 

łącznie gmina by dała 150.000,00 zł.  

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: No dobra, czyli w zasadzie już nie muszą zbierać tych 

pieniędzy? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: W zasadzie jeżeli 100.000,00 zł uzbierają to zabezpieczyłoby 

to łączną kwotę. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Moment, była mowa, że brakuje 50.000,00 zł, a my mamy 

dać 75.000,00 zł. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Nie, my dajemy łącznie 150.000,00 zł, z tym że to będzie w 

transzach płacone. 

 

- Marta Jankowska: Wnioskowaliśmy o wsparcie 150.000,00 zł i chcieliśmy pokazać, że już w tym 

momencie uzbieraliśmy 47.000,00 zł z tych 100.000,00 zł. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: OSP zbiera 100.000,00 zł, a 150.000,00 zł zabezpiecza Urząd 

Gminy, jeżeli Państwo wyrażą zgodę oczywiście. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: 150.000,00 zł dajemy my w dwóch ratach, 50.000,00 zł 

będzie ze sprzedaży samochodu i 50.000,00 zł już Państwo uzbierali, co daje 250.000,00 zł. 

 

- Marta Jankowska: Tak, dokładnie. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A jak to się ma do tego, że Pani Wójt mówiła, że w tej 

kadencji nie będzie już kupna samochodu? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja sobie nie przypominam, że tak mówiłam.  

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A ten samochód, który Państwo kupujecie, to jaki to jest w 

ogóle rocznik? 

 

- Marta Jankowska: 2006. Chciałam jeszcze dopowiedzieć, jeśli mogę, że mamy obecnie dwa lekkie 

samochody. Jeden jest co prawda nowy, bo 2020 rok, natomiast Lublin, który chcielibyśmy sprzedać, 

to jest rocznik 2000. Na chwilę obecną jesteśmy jedyną jednostką poza systemem krajowym, gdzie 

jesteśmy trochę poszkodowani, bo mamy chęć pomocy, chcemy skorzystać z tego sprzętu i przede 

wszystkim z ludzi, bo mamy dużo młodych osób, które chcą pomagać, chcą się szkolić, ale przez to, że 
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nie jesteśmy w tym systemie krajowym oraz mamy dwa lekkie samochody, nie jesteśmy dysponowani 

do wielu zdarzeń, które dzieją się nawet w Mnichowie, Pawłowie i innych pobliskich wioskach, gdzie 

nasz czas dojazdu byłby 3 razy szybszy niż jednostek z Modliszewa i różnych innych. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A ten samochód, który kupujemy, to będzie lekki? 

 

- Marta Jankowska: Średni. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: I to będzie już Was wyżej kategoryzowało? 

 

- Marta Jankowska: Tak, to będzie już podstawą, że możemy jechać do większego pożaru. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: A w Waszym żargonie strażackim samochód, który ma 17-

18 lat to jest jaki samochód? Ile jeszcze może pojeździć taki samochód? Jaki jest stan tego samochodu? 

 

- Marta Jankowska: Poproszę kolegę, bo technicznie lepiej udzieli odpowiedzi. 

 

- Sławomir Bartz: Dzień dobry, Sławomir Bartz. Jeśli chodzi o ten samochód to fakt, jest to 2006 rok, 

natomiast auto ma bardzo mało przejechane, bo jest tylko 66 tys. przebiegu. Auto było serwisowane, 

ma bardzo duży zbiornik, bo tam jest 3000 l wody. Oglądaliśmy to auto i jest w bardzo dobrym stanie. 

Ta firma, która będzie sprzedawała, udziela też rocznych gwarancji na auto i gdyby coś się działo przez 

ten rok to oni też zajmą się tą sprawą. To jest samochód sprowadzony z Francji i on będzie po 

wszystkich certyfikatach, także to nie jest tak, że auto przyjedzie do nas i będzie stało, tylko będzie po 

certyfikacie, będzie dopuszczone do ruchu i będzie mogło wyjeżdżać do pożarów.  

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Bardzo dziękuję za te wszystkie informacje. Mam jeszcze 

pytanie do Pani Skarbnik, ponieważ w budżecie mamy jeszcze zapisane „zakup samochodu do 

Strzyżewa Smykowego” i tam jest cały czas kwota 40.000,00 zł. To znaczy, że my w tym roku będziemy 

kupować jeszcze drugi samochód? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: A czy to nie jest ten, który był już kupiony? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Nie wiem czy to nie było przeniesienie ze środków budżetowych. To nie są 

dodatkowe środki tylko to jest przeniesienie z budżetu OSP Strzyżewa Smykowego. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Czyli nie kupujemy samochodu? Jest po prostu taka pozycja 

„zakup samochodu”. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: W Strzyżewie Smykowym był kupowany samochód wcześniej 

ze swoich środków i środków sołectwa. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Tak, 15.000,00 zł jest ze środków sołectwa, dokładnie.  

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Ten fakt się dokonał i samochód był zakupiony. 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tutaj nie dokładaliśmy z budżetu żadnych dodatkowych środków. 
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- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jeszcze mam jedno pytanie. Czy można dwa słowa 

komentarza, dopytać się – jest wpisana do budżetu kwestia budowy kanalizacji w Jankowie Dolnym. 

To jest ta sytuacja, o której czytamy w mediach, że co chwilę mieszkańcy wody nie mają w kranach.  

Czy coś więcej możemy się dowiedzieć – co jest planowane, jak jest planowane, w jakim terminie? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Ja w tej chwili nie mam dokumentów przed sobą, także nie odpowiem na to 

pytanie. Może Pani skieruje interpelację w tej sprawie? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Pani Wójt, spotkaliśmy się dzisiaj na sesji nadzwyczajnej na 

temat zmian w budżecie. Jest to jedna z większych zmian. Jak można przyjść na sesję bez materiałów? 

Chcę się dowiedzieć, dzisiaj nad tym będę głosować.  

 

- Wójt Maria Suplicka: W trakcie tej sesji budżetowej nie dokonuje się żadna zmiana w zakresie tego 

zadania. Dokonują się zmiany w zakresie innych zadań. Mogę Pani odpowiadać na pytania w zakresie 

zadań, nad którymi dzisiaj debatujecie Państwo. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan Kierownik chciał się odnieść? Proszę bardzo. 

 

- Kierownik Robert Błoch: Jeżeli mogę to chciałem się jeszcze tutaj odnieść do słów Pana Radnego 

Mariana Kaźmierczaka, żeby uzupełnić wiedzę Pana Radnego. Mam już projekt dotyczący bieżni przed 

sobą, więc będę mógł bardziej szczegółowo Panu Radnemu odpowiedzieć, żeby nie było żadnych 

wątpliwości. Jeżeli chodzi o bieżnię to mamy zaprojektowaną bieżnię okrężną o promieniu 25 m, o 

dystansie 300 m i szerokości 5 m, co daje 4 tory o szerokości 1,22 m każdy.  

Dalej mamy bieżnię prostą o długości 99 m, umożliwiającą bieg na dystansie 80 m. Jest to 2 m przed 

linią startu, plus 80 m dystansu biegu, plus 17 m wybieg, tzw. strefa wyhamowania. Szerokość bieżni 

to również 5 m i również składają się na to 4 tory o szerokości 1,22 m każdy. 

Dalej mamy zaprojektowaną skocznię do skoku w dal. Jest ona jednokierunkowa, jednościeżkowa do 

skoku w dal i trójskoku. Długość rozbiegu to 29 m, zeskocznia długość 8 m, o szerokości 2,7 m. 

Następnie rzutnia do pchnięcia kulą – stanowisko w zakolu z sektorem rzutu z nawierzchnią z mączki 

ceglanej. Do tego dochodzą nawierzchnie utwardzone z kostki betonowej jako element uzupełniający 

tą infrastrukturę sportową. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Kierowniku. Mam zgłoszenie w dyskusji – Pani 

Radna Agata Górna, proszę bardzo. 

 

- Radna Agata Górna: Mam pytanie do Pani Skarbnik. Proszę mi powiedzieć – dla OSP Mnichowo jak 

przyjmowaliśmy budżet jaka była kwota wstępnie ustalona w budżecie? Ta początkowa. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Tutaj nie było. 

 

- Radna Agata Górna: Na paragrafie nie mieliśmy żadnych środków? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Na paragrafie były środki, ale akurat na majątkowym nie było. 

 

- Radna Agata Górna: A na paragrafie ile było? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Na majątkowym nie było w ogóle. Teraz wprowadzamy świeżo. 
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- Radna Agata Górna: Czyli ta dotacja to rozumiem, że całość opiewa na 75.000,00 zł? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Całość dotacji od nas to będzie 150.000,00 zł, z tym że w tym 

roku 75.000,00 zł i na przyszły rok w WPF będzie wpisane kolejne 75.000,00 zł.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję bardzo. Pani Radna Maria Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja jeszcze mam pytanie odnośnie tego samochodu. 250.000,00 zł całość 

kosztuje, 17-letni samochód. A taki samochód, jeśli byłby nowy, to ile by kosztował? 

 

- Marta Jankowska: W chwili obecnej 1.200.000,00 zł – średni samochód, bez wyposażenia. Na ciężki 

potrzeba tak z 2.000.000,00 zł. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: W światło wjazdu zmieści się ten samochód? W Modliszewie były 

przygody, trzeba było tam kombinować, bo się nie mieścił. 

 

- Marta Jankowska: Tu nie będzie problemu, na pewno się zmieści. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Na ile lat taki samochód zaspokoi potrzeby strażnicy w 

Mnichowie? 

 

- Marta Jankowska: Z 20 lat. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Głos w dyskusji w tym punkcie – Pani Agnieszka 

Rzempała-Chmielewska, proszę bardzo. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ja bym jeszcze chciała zapytać, bo tu jest akurat 

zmniejszenie środków – dowożenie uczniów do szkół w paragrafie 4300 – zakup usług pozostałych. 

Było 1.034.000,00 zł, a jest mniej o 188.000,00 zł. Czy to jest umowa z kimś i ona jest pomniejszona o 

coś? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Tu przenosimy środki między rozdziałami, ewentualnie 

paragrafami, żeby zabezpieczyć na bieżąco. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ale to i tak mi nie pasuje, bo jeżeli mamy wynagrodzenia 

osobowe – wzrost o 62.000,00 zł i składki na ubezpieczenia społeczne 2.500,00 zł, to mamy 62.000,00 

zł, a zmniejszamy o 188.000,00 zł. To znaczy, że na czymś oszczędzamy z którymś z przewoźników czy 

to ma związek z tymi dopłatami? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Tutaj też środki były zabezpieczane u nas w Urzędzie na 

dojazdy, a zabezpieczamy środki też do CUW-u.  

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Nie rozumiem. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Momencik, zaraz sprawdzę. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: To jest dosyć duże zmniejszenie, bo jak mamy 1.000.000,00 

zł, a prawie 200.000,00 zł to jakieś 18-20% jest zmniejszenie. 
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- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: To nie wynika z żadnych nowych umów tylko w ramach 

wszystkich umów, które mamy podpisane do tej pory. Tu przesuwamy środki – jest to typowo 

przesuwanie środków między jednostkami, czyli między CUW-em a Urzędem Gminy, ewentualnie 

między działami. To są takie zmiany techniczne. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Jeszcze bym chciała się dowiedzieć co do tej sytuacji – 

pomoc społeczna, jest dotacja celowa na 50.000,00 zł. Czego ona dotyczy? Paragraf 2360. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Na dochodach, tak? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Tak, pomoc społeczna, paragraf 2360 – jest dotacja celowa 

na 50.000,00 zł dla organizacji prowadzących działalność pożytku publicznego. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: W jakim to było dziale? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: 85295. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Na dochodach? 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Wydatki. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: 50.000,00 zł to jest też zmiana klasyfikacji. To dotyczy 

powierzenia realizacji zadania publicznego w zakresie działalności na rzecz seniorów będących 

mieszkańcami Gminy Gniezno – aktywizacja społeczna seniorów poprzez zajęcia edukacyjne.  

Z 92605 było 25.000,00 zł zdejmowane i z 92695 również 25.000,00 zł i wszystko szło na 85295, 

paragraf 2630, także to było między działami i rozdziałami przenoszone. 

 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Czyli to poszło z kultury fizycznej? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Z dwóch rozdziałów – z 92605 i 92695 było przeniesione 

wszystko na 85295. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Pan Radny Marian Kaźmierczak w tym punkcie. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Ja mam pytanie do Pana Kierownika. Pan Kierownik wie, ale wyszedł. 

Chciałem zapytać o te dwie pierwsze zmiany, które mamy – te remonty nakładki bitumicznej Strzyżewo 

Smykowe, Osiniec i Szczytniki. Jaki zakres, jaki odcinek? Pan Kierownik mówił, że może udzielić 

odpowiedzi. Pan Kierownik wie, że takie pytanie będę zadawał.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: To może Pan Radny się rozłączy i udzielę głosu Pani Radnej Marii 

Brykczyńskiej, a do Pana wrócimy jak wróci Kierownik.  

 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Ostatnie pytanie odnośnie termomodernizacji. Czy te 250.000,00 

zł to jest kwota, którą zwiększamy z innych paragrafów? Czy nie dostaliśmy dotacji i to jest wkład 

własny? 
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- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: To 250.000,00 zł było już założone w poprzednich budżetach, 

a teraz ściągamy po prostu jako wkład własny i dodajemy do tego nowego już zadania. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli jeszcze raz – 250.000,00 zł było. Tu są jeszcze przeniesienia i dlatego 

pytam. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Przeniesienia wynikają w zasadzie tylko z podpisanych umów. 

Tworząc budżet wszystko było szacunkowo przejmowane i dzielone. To jest jedno zadanie – 

termomodernizacja zarówno urzędu jak i Pyszczynka, natomiast musieliśmy podzielić środki na dwa 

rozdziały, czyli na 75023 i 80104. Kwoty dzielone były szacunkowo według wiedzy jaką posiadaliśmy na 

ten moment, natomiast w tej chwili już po przyjęciu wszystkich ofert i ewentualnych podpisanych 

umów wyniknęło, że na 80104 było środków troszeczkę za dużo, a nam brakuje tutaj na urzędzie w 

ramach tych umów i przenosimy to 12.000,00 zł i 32.000,00 zł. To jest tylko i wyłącznie przenoszenie 

między działami i rozdziałami.  

 

- Radna Maria Brykczyńska: Czyli nie zwiększamy? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Nie, tutaj wyszło na 0. Tego dotyczy ta autopoprawka właśnie.  

 

- Radna Maria Brykczyńska: A czy dostaliśmy dotację na termomodernizację? 

 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, jest to projekt unijny, a środki, które dzisiaj Państwo przenosicie stanowią 

wkład własny tego projektu.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Jest Pan Kierownik, więc proszę jeszcze raz pytanie 

zadać. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Bardzo bym prosił o wyjaśnienie w tych dwóch sprawach inwestycyjnych, 

które mamy – remont nakładki bitumicznej dotyczący Strzyżewa Smykowego oraz Osińca i Szczytnik 

Duchownych. Jaki zakres prac? Jakie odcinki? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Jeżeli chodzi o Strzyżewo Smykowe to jest to remont nakładki na odcinku 

około 1,4 km. Prace będą polegały na położeniu masy wyrównawczej tam gdzie mamy ubytki bądź 

sfrezowaniu masy istniejącej i nałożeniu na całości nowej nakładki, plus wykonanie obustronnych 

poboczy z kruszywa łamanego. 

Jeżeli chodzi o Osiniec to prace podobne, czyli likwidacja ubytków przez ewentualne frezowanie bądź 

położenie masy wyrównawczej, na wszystko nowa nakładka i obustronne pobocza, z tym że w 

przypadku Osińca będą one szersze, ponieważ istniejąca nawierzchnia asfaltowa jest węższa niż na 

Strzyżewie Smykowym, więc na Osińcu będą to pobocza metrowe obustronne, natomiast w Strzyżewie 

Smykowym 0,75 m. Osiniec to 2,7 km. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Zgodnie z informacją, która tutaj padła, w Strzyżewie to jest ten odcinek, 

którym byśmy z powiatówki jechali do straży pożarnej, tak? 

 

- Kierownik Robert Błoch: Dokładnie tak. 
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- Radny Marian Kaźmierczak: Dobrze, dziękuję. Jeszcze ostatnie pytanie – tego tutaj nie ma w zmianie, 

ale jak już Pan Kierownik odpowiada to chciałbym dowiedzieć się kto poniesie koszty nałożenia tego 

fragmentu nakładki w Jankowie na przejściu dla pieszych? 

 

- Kierownik Robert Błoch: My, Urząd Gminy, gmina. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Dobrze, czyli przejście będzie o ileś tam droższe w związku z powyższym. 

Skoro wykonawca wykonał nakładkę niezgodnie ze sztuką i będzie to trzeba zdjąć i zrobić ją jeszcze raz 

to pytam kto poniesie koszty. Moim zdaniem koszty powinien ponieść wykonawca, jeżeli zrobił fuszerę. 

 

- Kierownik Robert Błoch: My to mamy na bieżących remontach. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Państwo Radni, czy w tym punkcie jeszcze Państwo mają pytania? 

Jeżeli nie to będę zamykał dyskusję i będziemy głosować najpierw autopoprawkę, a później projekt 

uchwały. Pan Radny Marian Kaźmierczak. 

 

- Radny Marian Kaźmierczak: Ostatnie pytanie. Czy te zmiany, które dotyczą termomodernizacji 

kotłowni tu i w Pyszczynku to już jest zamknięcie tematu? Czy to jeszcze będzie kontynuowane jakiś 

czas? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Myślę, że tutaj zmian już nie będzie, ponieważ już dochodzimy 

do końca, jeśli chodzi o podpisywanie umów. Już są znane te oferty, więc wiemy jakie kwoty będą 

ponoszone, więc myślę, że to jest już ostateczne rozliczenie. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję, nie mam więcej zgłoszeń. Zamykam dyskusję nad tym 

punktem i poddaję pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na 2023 r. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem autopoprawki? Proszę o 

podniesienie ręki i oddanie głosu. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2023 r.  

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję, autopoprawka podjęta jednogłośnie – 12 osób 

obecnych poparło autopoprawkę.  

Teraz poddam pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. Kto z Pań i 

Panów Radnych jest za przyjęciem tej uchwały – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu. Kto się 

wstrzymał? Kto jest przeciw? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  12 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
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Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LXVII/525/2023 Rady Gminy Gniezno z dnia 28 sierpnia 
2023 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Dziękuję, uchwała również została podjęta jednogłośnie – 12 osób obecnych poparło ten projekt.  

Przechodzimy do drugiej uchwały w dniu dzisiejszym. 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jest to uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2023-2030. Oddaję głos Zastępcy Skarbnika – Pani 

Marlenie Wysockiej, proszę bardzo. 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Uchwała Rady Gminy Gniezno zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2023-2030. Wprowadza się następujące 

zmiany: 

1) W załączniku nr 1 - "Wieloletnia prognoza finansowa" wprowadza się zmiany zgodnie z załącznikiem 

do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

2) W załączniku nr 2 – "Wieloletnie przedsięwzięcia finansowe" wprowadza się zmiany zgodnie z 

załącznikiem do niniejszej uchwały, który stanowi integralną część. 

Uzasadnienie: 

Wieloletnią prognozę finansową sporządzono w oparciu o te same założenia jakie wzięto pod uwagę 

przy jej tworzeniu na potrzeby uchwalenia w dniu 21 grudnia 2022 r. Zgodnie z przepisem art. 229 

ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie 

jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku budżetu i 

związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu terytorialnego. 

1. Jednocześnie dokonano zmian w Załączniku Nr 1 w zakresie – zaktualizowania dochodów bieżących 

i majątkowych, wydatków bieżących i majątkowych. 

2. Dodano przedsięwzięcie pn. „Dotacja dla OSP Mnichowo na dofinansowanie zakupu średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego” z limitem na lata 2023 – 75 000,00 zł, 2024 – 75 000,00 zł, 

3. Wprowadzono zmiany w przedsięwzięciu pn. „Wzmocnienie wojewódzkich kolejowych przewozów 

pasażerskich na obszarze oddziaływania Aglomeracji Poznańskiej poprzez zwiększenie ilości połączeń 

kolejowych - dofinansowanie Poznańskiej Kolei Metropolitalnej (PKM)” polegające na zmianie 

jednostki organizacyjnej odpowiedzialnej za realizację (Urząd Gminy Gniezno) oraz limitu zobowiązań 

w kwocie 510 000 zł. Zmiany dotyczą w zasadzie tylko i wyłącznie poprzez wystąpienie RIO. Brakowało 

tego limitu zobowiązań w poprzedniej uchwale, która była wprowadzona i nazwa była zamiast Urząd 

Gminy to była gmina – tylko te zmiany są. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję Pani Skarbnik za przedstawienie projektu uchwały. 

Otwieram dyskusję nad tym punktem. Jeżeli są pytania to proszę o zgłaszanie i zadawanie pytań. 

Pani Radna Maria Brykczyńska. 

 

- Radna Maria Brykczyńska: Tylko dopytam. Rozumiem, że kwota, którą przegłosowaliśmy, jeśli chodzi 

o dofinansowanie Kolei, się nie zmienia? 

 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Nie, nie, to były tylko i wyłącznie techniczne zapisy. 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Jeżeli nie ma więcej zgłoszeń to zamykam dyskusję i poddam pod 

głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Gniezno na lata 2023-2030. Na sali jest obecnych 11 Radnych. Kto z Pań i Panów Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały – proszę o podniesienie ręki i oddanie głosu. Kto jest przeciwny? 

Kto się wstrzymał? 

 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr LVIII/441/2022 Rady Gminy Gniezno z dnia 10.11.2022 
r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głosowanie, uchwała podjęta jednogłośnie – 11 osób 

obecnych poparło projekt. To była ostatnia uchwała w dniu dzisiejszym. 

Zamykam punkt 2. 

 

3. Zakończenie obrad LXVII sesji Rady Gminy Gniezno 

 

- Przewodniczący Mariusz Nawrocki: Wobec wyczerpania porządku obrad LXVII nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Gniezno zamykam obrady. Kolejna sesja wynikająca z planu pracy Rady Gminy odbędzie 

się za miesiąc, 28 września. Dziękuję Państwu za przybycie. Dziękuję osobom, które oglądały transmisję 

w Internecie, za udział. 

 

Obrady LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 11.31. 

 

 

          Protokolant:           Obradom sesji przewodniczył: 

         Monika Salska         Mariusz Nawrocki 

                  oraz                    Przewodniczący Rady Gminy Gniezno 

      Monika Ofertowicz  

Biuro Rady Gminy Gniezno      


